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Skandica ry    
Hallituksen kokous 3-2024 
13.2. klo 16.30 
@ Suisto, Arcanum ja Zoom 
 
Pöytäkirja 
 
Paikalla: Aku Hyrsylä (puheenjohtaja), Tiia Rihtilä (sihteeri), Otava Niemelä, Emmi-Sofia 
Vasama (poistui kohdassa 8g), Ulla Viljanen ja Emmi Vlasov  

 
Esityslista 
  

1. Kokouksen avaaminen 
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 16.37. 
 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Olemme laillisia ja päätösvaltaisia. 
 

3. Esityslistan hyväksyntä 
Hyväksymme esityslistan 3-2025 
 

4. Edelliset pöytäkirjat 
Hyväksymme pöytäkirjan 2-2025 
 

5. Posti 
Ei postia. 
 

6. Hallituslaisten kuulumiset 
Kaikilla hallituslaisilla menee ihan hyvin. Olemme hyvin innoissamme Suiston 
uusista verhoista.  
 

7. Ilmoitusasiat 
 

Menneet tapahtumat 
 

a. Humanistitapahtumavastaavien kahvitus 23.1.@ Arcanum 
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Sara oli paikalla. Tapahtumavastaavat olivat verkostoituneet.  
 

b. Vallanvaihtajaiset 28.1. klo 18 @ Meri, Arcanum 
Oli oikein mukavaa. Saimme nettisivujen päivitys -projektia eteenpäin, kiitos 
Saran. 
 

c. Peli-ilta ja haalari- ja PL-lippujen jako 29.1. klo 18 @ Meri, Arcanum 
Tapahtuma oli onnistunut. Meitä oli 15 parhaimmillaan paikalla. Kaikkia 
PL-lippuja ei saatu jaettua, mutta loput jaetaan viimeistään Laskiaisfestissä.  

 
d. Puheenjohtajien neuvosto 30.1. klo 16 @ Turku-sali 

Otava oli paikalla ja hänellä oli mukavaa. Neuvostossa puhuttiin mm. 
yliopiston kirjastoista, ryhmäytymisestä ja hallituksen keskeisestä 
yhteistyöstä. 

 
e. Haalarikastajaiset 6.2. klo 17.45 @ Yliopistonmäki 

Ulkona oli kylmää ja pimeää, mutta muuten sujui mukavasti. Pilttejä oli 
paikalla 11 ja rasteja oli 4. Voittajajoukkueelle jaettiin palkinnoksi 
haalarimerkit eli merkkejä meni 3 kappaletta.  

 
f. TYY:n järjestöristeily 11.-12.2. @ Itämeri 

Otava oli risteilemässä. Risteilyllä oli kivaa ja Otava verkostoitui isosti. Tyy 
kertoi ajankohtaisesta toiminnastaan, kuten kuntavaaleista. VikingLine 
järjesti myös tiedotustilaisuuden.  

 
g. Lärarmöte 12.2. 14.15-15.45 @ Zoom 

Emmi osallistui. Opiskelijat ovat tehneet vierailuita lukioihin ja nyt lukioista 
tulee opettajia vierailemaan yliopistolle. Norjan ja tanskan kursseille 
kaivataan syytä, miksi keväälle ei saatu riittävästi osallistujia. Åbo i Norden 
projektin luentosarjasta På tal i Norden keskusteltiin tapaamisessa ja 
mietittiin, onko sitä mainostettu riittävästi opiskelijoille.  

 
8. Tulevat tapahtumat 

 
a. Laskiaisfest 20.2. klo 18 @ TYY:n Sauna 
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Suunnittelut ovat hyvällä mallilla. Pullat pitäisi hankkia pikimmiten, että 
varmasti saamme niitä. Laskiaisfestiin on tulossa hauskaa ohjelmaa. Talous 
on Germanicalla. 

 
b. Kopo-neuvosto 17.2. klo  16 @ Turku-sali 

Emmi osallistuu.  
 

c. Alumni-ilta 
Meillä on mennyt sekaisin Karriärkväll ja alumni-ilta. Päätimme, ettemme 
järjestä omaa alumni-iltaa. 

 
d. Sitsit Optiman ja Putexin kanssa 

Putex ei osallistu sitsien järjestämiseen. Selvittelemme, milloin sitsit 
pidetään. Teemana on meemit. 
 

e. Machina ry:n vujusitsit 28.2. klo 18 @ Q-talo 
Ainakin Aku osallistuu. 

 
f. Åbo i Norden -projekti ja Nordens Dag -tapahtuma 24.3. klo 14-18 @ 

Arcanum 
Meitä pyydettiin osallistumaan päivään tarjoamalla kahvia ja pullaa. Emmi on 
yhteydessä Henrik Hurmeeseen. Otamme merkkejä myyntiin. Kahvitus on 
noin klo 16. Emmi ottaa vastuun tästä. Voisimme kutsua Henrikin 
seuraavaan kokoukseen. Budjetoimme tähän ensi kokouksessa. 
 

g. Caca-sitsit 
Päivämäärästä ei ole vielä tietoa. Olemme ilmoittaneet kiinnostuksestamme. 

 
h. Karriärkväll 9.4. klo 16-18 @ Arcanum 112 

Tilaisuuteen on kysytty puhujia henkilökunnan toimesta. Meitä kysyttiin 
järjestämään paneelikeskustelua 20 minuutin ajalle. Aku ottaa selvää tästä 
lisää.  
 

i. Kielikellunta 2025 @ Itämeri 
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Kielikellunta on tulossa, mutta päivää ei ole päätetty. Alustavasti on mietitty 
huhtikuun ensimmäistä tai toista viikkoa. Mukaan on kysytty myös 
kieliainejärjestöjä Kauppakorkeakoulun ja Åbo Akademin puolelta. 

 
9. Talous 

 
Korvataan 
3,18€ Emmi-Sofialle peli-illan herkuista 
13,61€ Saralle peli-illan herkuista 
 
Tilille tullut 
39,32€ Mañanalta vuoden 2024 pikkujoulusitsien tuotoista 
 
Tililtä mennyt 
25€ Aku Hyrsylälle kulukorvaus PRH-ilmoituksesta 
10,82€ Osuuspankin palvelumaksu 
 
Käteiskassa 

 ei muutoksia 
 

10. Muutokset jäsenrekisterissä 
 

a. Uudet jäsenyydet 
Hyväksymme seuraavat vuonna 2025 liittyneet uudet jäsenet: 
Jaakko Pulkkinen 
Victor Canales 
Juuli Kanniainen 

 
b. Vanhentuneet jäsenyydet 

Hyväksymme seuraavat jäsenyydet päättyneeksi: 
Maia-Sofie Salo 
Aaro Vahtera 
Rebekka Jaatinen 

 
11. META 
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a. Ekskursio 
Tromsøn ekskursio ollaan järjestämässä syksyllä 2025. 

 
b. S-ryhmän lahjakortin arvonnan voittaja 

Olemme saaneet voittajan yhteystiedot. Otava ottaa yhteyttä voittajaan 
sähköpostitse.  

 
c. THS: Missä miehet marjastaa -järjestölipunmyynti, auki 2.3. asti 

Emme järjestä yhteistä ekskursiota, mutta voimme mainostaa asiasta 
Nyheterissä.  
 

d. Linktree 
Sara ottaa Linktreen käyttöön.  

 
e. Tuutoroinnin mainostaminen 

Tiia hoitaa. 
 

f. Skandicollege-tilaus 
Palataan asiaan. 

 
g. Siivousvuoron siirto 19.3. -> 18.3. 

Aku on yhteydessä Jenniin ja ehdotamme, että siivoamme 18.3. aamulla. 
 

h. Järjestöfoorumi 20.2. klo 16 
Meillä on laskiaisfest, joten emme pysty ainakaan kaikki osallistumaan. 
Osallistumme mahdollisuuksien mukaan. 

 
12. Seuraava kokous 

Seuraava kokous 25.2. klo 12.00 @Suisto 
 

13. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 18.16 

 


